
SVIBOR JANČIĆ: 

 - Hvala lijepo. Lijep pozdrav svima! Prihvaćam ispriku. Nema problema. 

 Evo neću govoriti o Hipodromu iako je tema koju bih spomenuo vrlo slična.  

I sam odgovor vezano za pitanje Hipodroma je bio sličan koji je bio vezan na pitanje kolege 

Ilijaša 2017. godine koji je postavio ovdje na istoj ovoj govornici.  

 Naime, 30. 11., 04. 06., pardon, 06. 04. još 2014. godine zavarena je brava na 

Sportsko-rekreacionom centru Svetice s idejom da će se tamo graditi nešto novo, nešto za 

građane. Neću ulaziti u detalje.  

30. 11. kolega Ilijaš je pitao što će biti sa tim Sveticama. Tada smo već znali da su neki ljudi, 

neko bi možda rekao kljusine, ja to nikada ne bi rekao, tamo odustali od takvog nekakvog 

rada na takvom projektu na takvoj jednoj vrijednoj lokaciji kao što su Svetice. 

I evo danas je 04. 06. 2019. Gradonačelniče, vi ste obećali kako ćete angažirati najbolje 

arhitekte, isto kao što ste sada rekli da ćete vrhunske arhitekte angažirati da naprave projekt. 

Mi sa Sveticama nemamo nikakav projekt. Građani još uvijek danas tamo polu legalno koriste 

taj prostor hvala Bogu. Prostor propada. Što će biti sa tim Sveticama? Hvala lijepa. 

 

 DRAGO PRGOMET:  

 - Hvala lijepa gospodinu Jančiću. Gradonačelnik, gospodin Milan Bandić, izvolite. 

 

 MILAN BANDIĆ: 

 - Hvala lijepo uvaženom zastupniku.  

 Potez od Maksimirske na sjeveru, Hondlove na istoku, Donjih Svetica na zapadu i 

okretišta tramvaja na Borongaju je jedna cjelina u sklopu kojega je igralište Hitrec-Kacian, 

Dinamov stadion, Skadar na Bojani, čitaj koji se gradi od krova, počeo graditi od krova prije 

mene, sa pomoćnim igralištima, bazenom kojega smo napravili i neuspjeloga projekta kampa 

Hrvatskog nogometnog saveza. I molio bih vas da s ove govornice ljude ne vrijeđate.  

Nemojte o ljudima tako. Tužiti će vas ljudi. Nemojte to govoriti. Nemojte o ljudima tako.  

Ja sam govorio o starim konjima i bio sam figurativan. Pa ljudi su, ljudi nisu konji. Nemojte 

to. Jeste čuli što ste s ove govornice rekli? Možete vi imati animozitet prema tim ljudima. Pa 

nemojte tako. Nemojte se trovati. Požderati će vas to iznutra. To nije dobro, to nije higijenski, 

to nije dobro za ovaj grad. To spada u elementarnu demokratsku kulturu. Vi ste mlad čovjek. 

Nemojte to raditi bez povijesnih razloga a povijesnih razloga nema. 

 Što se tiče te cjeline, da, osmišljava se projekt cjelokupnog uređenja ovog obuhvata o 

kojem sam govorio i kada bude gotov onda ćemo ga prezentirati javnosti i Skupštini. Ja bih 

volio da se realizirao projekt kampa… 

……(Zvučni signal)…… 

 …od 30 milijuna eura kojeg HNS nije na kraju imao pa je odustao. Pa ne mogu ih ja 

ubit. Ja bih volio da su uz bazen to napravili ali nisu, a onda ćemo tražiti investitore.  

U svakom slučaju mogu vam reći da je moja vizija tog prostora bez gradnje, osim Dinamovog 

stadiona, a ostalo sportsko-rekreacijski centar i za to ću se zalagati i da se sačuva javni 

prostor. Evo. 

 

 

 



 DRAGO PRGOMET:  

 - Hvala lijepa gradonačelniku gospodinu Milanu Bandiću. Pojašnjenje? Izvolite. 

Traženje dodatnog pojašnjenja, kolega Jančić. 

 

 SVIBOR JANČIĆ: 

 - Hvala lijepa. Nije mi bila namjera nikoga uvrijediti. Ja mislim da su konji sigurno 

možda najplemenitije životinje koji su eto na usluzi ljudskom čovječanstvu.  

Međutim, ipak prošlo je skoro sad već tri godine od kada je kolega Ilijaš postavio to pitanje. 

Ja ne znam… Moja bojazan je da, sad ste rekli da ćete angažirati najbolje arhitekte, da li će i 

ovi arhitekti tri godine čekati da dobijemo nekakav projekt, koliko dugo ćemo još čekati da 

dobijemo nekakav projekt. To je kapital Grada Zagreba. Građani tamo treniraju.  

Velika površina propada. Moja bojazan je šta će se tamo stvarno graditi.  

Mi znamo kakva je situacija sa prostorima u Gradu Zagrebu da se čeka, za neke zgrade se 

čeka da se same sruše poput Badela, da se prenamijene, da se promijeni nekakva klima, da se 

dođe do situacije da se donese neka nova promjena GUP-a. Zato je moja bojazan.  

Bilo bi lijepo da imamo jasan projekt što će se tamo graditi i što se planira. Evo žao mi konja. 

 

 DRAGO PRGOMET:  

 - Hvala lijepa kolega Jančić. Gradonačelnik, gospodin Milan Bandić. 

 

 MILAN BANDIĆ: 

 - I meni je žao konja. Ali imati konja znači imati trošak, a imati privatnog konja znači 

imati privatni trošak. Toliko o konjima. To je hobi, to je ljubav, a hobi i ljubav koštaju bez 

obzira o čemu se radilo pa makar i o konjima. Tu se slažemo apsolutno. 

 Što se tiče ovoga uređenja čekati ćemo onoliko dugo dok ne budemo ispoštivali 

proceduru do kraja i dok ne dobijemo najbolji projekt. Mi ćemo za mjesec dana… 

Ne znam jel' se gospodin Gačić vratio. Je, tu je. Dužan je odgovor kolegi. Ali to će oni riješiti 

sada u pauzi.  

Mi preseljavamo buvjak sa Borongaja. Zaboravio sam napomenuti obujam projekta i prostora 

kojega moramo urediti arhitektonskim natječajem. Zaboravio sam i okretište Borongaja gdje 

je planirana garaža ispod i preseljenje buvjaka na Dubec. U Dubecu to treba biti gotovo za 

nekih mjesec dana, nadam se, i preseliti. Ne možete to napraviti ovako. Ne ide to.  

A onda kada krenem ja u investiciju vi ćete biti protiv. To je tako. Ništa ja u ovom gradu 

devetnaest godina nisam napravio a da neko nije bio protiv. Recite mi samo jedan projekt gdje 

se niste držali za rukice ili ležali po podu. Sad vapite za projektima a kad ja počnem projekte 

raditi onda svi legnete na taj projekt i ne date mi graditi. Stvari idu i na apsurdum. Tu nema… 

To je… Ali sada je gradonačelnik kriv što se projekt nije počeo realizirati.  

Evo ja se kunem vama kada počnemo tamo raditi da će neko isto leći, zaleći atomski s desna. 

……(Zvučni signal)…… 

 


